
Informácia o rokovaní na BSK ohľadne areálu Spojenej školy v Malinove 
 
Dňa 29. 07. 2020 sa uskutočnilo rokovanie na BSK na úrovni riaditeľky úradu 

Patrície Mešťan, za účasti riaditeľky odboru školstva, mládeže a športu Jany 

Zápalovej a ďalších zamestnancov úradu BSK. Obec Malinovo iniciatívne zvolala 

rokovanie za účelom riešenia parkoviska v areáli Spojenej školy a cyklochodníka, 

ktorý bude vedený Višňovou ulicou, cez areál parkoviska Spojenej školy po vstup do 

objektu Spojenej školy. Obec zadala vypracovanie projektovej dokumentácie na 

komplexné riešenie spevnených plôch spojených s odvodnením celého areálu a 

vybudovaním nových parkovacích miest v areáli Spojenej školy. 
 
Pri realizácií projektu sa vytvorí nový vjazd a výjazd z areálu. Prikladáme návrh 

riešenia, ku ktorému sa kladne vyjadrila aj komisia výstavby, dopravy a ÚP. Obec 

má pri realizácií tohto projektu prioritu, a to zvýšenie bezpečnosti detí, ktoré 

navštevujú Spojenú školu a tiež riešenie statickej dopravy (parkovania) v areáli 

Spojenej školy. 
 
Obec taktiež hodlá riešiť rekonštrukciu basketbalových košov, ktoré sú v súčasnosti 

v dezolátnom stave na ktorý si vyžiada súhlas BSK. 
 
Máme taktiež záujem na rekonštrukciu prístupového chodníka k vstupu do 

Spojenej školy, ktorý je v súčasnosti vysypaný makadamom, čo spôsobuje problémy 

pri chôdzi mamičkám s kočíkmi a cyklistom a to vybudovaním nového povrchu 

tohto chodníka z asfaltu alebo ekologického materiálu marmolitu. 
 
Súčasťou rokovania bola aj žiadosť Kynologického špeciálu, ktorý majú záujem 

vybudovať na pozemku BSK cvičisko pre výcvik záchranárskych psov. Táto žiadosť 

bude ešte predmetom ďalších stretnutí, nakoľko je potrebné realizovať aj výrub 

drevín na mieste, kde budúce cvičisko vznikne. 
 
 
 
 
 
Eugen Janik, v. r.   
starosta obce Malinovo 


